

Referat møte i Telemarkskomiteen

Tilsted0e:	Medlemmer av Telemarkskomiteen: Rolf Bryn (BR), Guro Helde Kjølsest (GK), Niri Lyngdal (NL), Isabella Alveberg (IA), Sportssjef Bjørn Espen Aase (BEA) FIS-representant Birger Gøberg (BO) Forfall: Mathilde Olsen Ilebrekke (MOI), Bjarne Ringstad (BR)
Organisator/referent:	RB
Dato/tidspunkt	02.10.2023 kl 20.00 – 21.00
Sted:	Teams
Tema:	TK-møte nr. 14 2022-2024

Habilitetsvurdering

Ingen inhabilitet.

Kort status ansvarsområder

- Økonomi/Administrasjon (BEA) - Presentasjon fra BEA vedlagt.
 - Se vedlagte presentasjon. Har hentet inn noe på avlyste samlinger.
 - Mye tid på administrasjon og aktiviteter
- Markedsarbeid (BEA)
 - Forlenger med SON. Samme avtale som tidligere.
 - Klær er fremdeles en utfordring.
- Sport (topp og bredde) (BEA)
 - Kneet til Trym foreløpig OK.
 - Maria sliter litt med ryggen, men er på ski i Hintertux.
 - Skal til Juvass på torsdag.
- Politikk/Internasjonalt arbeid (RB/BEA)
 - BG var på FIS-møte.
 - Vårmøte og sommermøte uten referat.
 - Nå var det to fra FIS' administrasjon tilstede hele tiden og skrev referat.
 - Felles VM-arrangement for alle grener. Telemark blir med i 2028.
 - 17-18 personer tilstede på møtet, men kun 5-6 med stemmerett, og det er for lite for å være beslutningsdyktige.
 - Dette er Andrejas siste sesong som RD. Adrian Perry har vist interesse for jobben. Birger ønsker å foreslå Per Olav. Det kommer en jobbeskrivelse, samt midler som kan brukes på dette. Rundt 90 dagers arbeid. Honoraret kan ligge på ca 14.000 CFR?
 - Det ble snakket litt om rennet i 'tux. Andre nasjoner litt lunkne, så litt usikkert om det blir FIS-renn.
 - Gøril fra utøverkomiteen (ledet av Jazz). Gjorde en fin jobb.
 - WC-kalenderen mer eller mindre klar for kommende sesong. Langsiktig WC-kalender jobbes det også med, bl. a. VM i 2027. Passer ok med tanke på andre ting i Norge. Søknad bør komme ganske raskt.
 - Valgkomite: Bjørn Araldsen er klar som leder. Trenger en til, kvinne og fra et annet miljø
 - Ingrid Hole – RB tar kontakt.

Sak 14 – 2022-2024 Høstmøte

- P.g.a. presset økonomisk situasjon foreslår vi at høstmøtet gjennomføres på Teams.
- Forsalg til mandag 23. oktober, f.eks. 18.00 – 20.00

- Kanskje enklere hvis alle er på teams.
- Innkalling til møtet settes opp av BEA.
- Vi har tradisjon for å dele ut en ildsjelpris på disse møtene.
 - o RB skaffer liste over de som har fått.
 - o Kanskje vurdere å dele ut på vårmøte/skiting i stedet.
 - o Vi utsetter til vårmøte.

Sak 15 – 2022-2024 Felles NM på Lillehammer

- Jeg har fått en forespørsel fra Fredrik Hald, han er ansvarlig for aktiviteter for psykisk utviklingshemmede ifm NM-uken. De lurte på om de kunne være i Kanthaugen lørdag formiddag.
- Det er snakk om ca 30 skiløpere med ulik ferdighet som tenker å ha et enkelt parallell-renn.
- Jeg synes det kan være spennende om vi får til et samarbeid. Vi rekker å ha et sprint-renn på ettermiddagen, og dersom vi får noen av våre utøvere til å være med på arrangementet til Hald på formiddagen kan vi få noen gode historier ut av dette.
- Det er også mulig å tenke seg at noen av disse utøverne kan være prøvekjørere på lørdag og søndag – da kan Hald stille med noen foreldre som kan bidra som frivillige.

Sak 16 – 2022-2024 Terminliste 2023/2024

- WC terminliste er klar (?)
- Aktuelle miljøer for NC-renn
 - o Asker. Vurderer muligheten av å arrangere renn helgen før Ål.
 - o Ål – i tillegg til WC? Kanskje en samling der i løpet av vinteren?
 - o Vrådal – sprint og klassisk, helst i januar.
 - o Bjorli – venter på tilbakemelding.
 - o Lillehammer
 - o Dugnadsrenn Kvitfjell/Gålå

Eventuelt

Neste møte/møteplan

Dato og tid	Møte	Møteform
23.10.2023, 18.00 – 20.00	Høstmøte	Teams + US
13.11.2023, 20.00 – 21.00	TK-møte	Teams
11.12.2023, 20.00 – 21.00	TK-møte	Teams